
Voor de biologische sector staat dit niet in verhouding tot de risico's ten 
opzichten van ander gehouden pluimvee.
De ruimingen komen onder ander voort uit stallen met de hoogste hygiëne 
security.
Dus de zwaarste heffingen wegleggen bij de biologische sector is onterecht.
Daarbij zijn de administratieve kosten en de efficiëntie die bij uitbreken 
van dierziekten ontstaan veel te hoog. 
Dit kan veel effectiever en goedkoper zodat er veel bespaard kan worden, 
waardoor de tarieven ook omlaag kunnen.
Laat ieder hetzelfde bij dragen per pluimvee dier zodat de solidariteit 
groter wordt van de ondernemers en zodat ieder de sector op een goede 
manier blijven dragen.


